
 

 

Generalforsamling Anna Klindt Sørensen kunstbygning i Ry 
14.03.2024 
 

 

1) Valg af dirigent: Johannes Grønager 

2) Valg af referent: Thit Bærenholdt  

3) Formanden aflægger beretning 

Tosporet fokusområde det sidste år:  

• Søhytten: midlertidigt på pause, kræver mange ressourcer  

• Arbejde på at finde kunstbygning i Ry:  

- Vi har haft en konsulent til at hjælpe os med at være åbne, finde fælles 

ståsted/fokus, hjælpe os videre i processen og finde sparringspartnere.   

- Tanker om Ryvang, men der er lange ventetider hos Skanderborg 

Kommune.  

- To reserverede grunde på Kildebjerg, dog tanker om, at der i så fald ville 

skulle opføres deciderede bygninger – hvor en i-forvejen-eksisterende er 

lettere – og at disse grunde ligger væk fra byen. 

- Møde med Gnisten omkring en eventuel sammenlægning og udvidelse af 

Gnisten.  

- Bolighuset i Ry har vi også i tankerne, men det kræver, at nogen vil drifte 

den, så det skal afklares, hvorvidt det kan lade sig gøre.  

- Jubilæumsår for Anna Klindt Sørensen, fokus på kunstudstillingen KIR:24 

og sandsynligvis kommende events i Bolighuset i form af artist talks osv.  

4) Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab for 2023 

Dette findes som separat dokument, underskrevet, godkendt   

5) Fremlæggelse af driftsbudget og fastsættelse i kontingent 2024 

Dette findes som separat dokument, kontingent uændret.  

Der stilles spørgsmålstegn til kontingentet; hvorfor er det dyrere for en enkeltperson 

i og med at det er billigere per person, hvis husstanden melder sig ind? Bestyrelsens 

argumentation er, at det nærmere skal ses som en rabat, så vi får medlemmer i 

form af husstande.    

Kontingentet godkendes  

6) Indkomne forslag 

Ingen  

7) Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 



 

 
Side 2 af 2 

- Trine Sanddal Jeppesen: ønsker ikke genvalg 

- Thit Sanddal Bærenholdt: ønsker ikke genvalg  

- Anne Marie Bjørn Kristensen: ønsker ikke genvalg  

 

Det er væsentligt for bestyrelsen, at der er nye medlemmer eller suppleanter, 

alternativt skal der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling.  

Det drøftes også, hvorvidt det kunne være en ide at fusionere med andre foreninger 

i byen, der vil det samme (Kunstforeningen, KIR/Bolighuset). Det vil være gavnligt 

at starte op med nogen med et fælles fodfæste/projekt. Bestyrelsen overvejer 

dette.  

Det vil også være en styrke for bestyrelsen at få nogle andre profiler ind, hvor vi nu 

primært består af kunstinteresserede.  

Der er generelt stor opbakning omkring Bolighuset som galleri/kunst- og kulturhus 

og stor opbakning omkring ideen om, at bestyrelsen skal fusionere med en anden 

forening.  

Ulla Ringtved mener, at Bolighuset ikke vil laves om til bolig, da den ligger for tæt på 

en rundkørsel, hvilken kan forbedre vores chancer for at omdanne den til galleri. Mie 

nævner, at vi bør undersøge lokalplanen.  

 

Der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling grundet fald i 

bestyrelsesmedlemmer 

 

8) Valg af revisor 

Johannes Grønager vil gerne genopstille og er genvalgt  

 

9) Eventuelt 

 

  




